
VERSLAG BESTUURSVERGADERING Wederzijds d.d. 07-09-2020 

Aanwezig: Wil van Dijk, Riet van Mourik, Wout Zinkstok, Sturla Spans (notulist), Christel 

Terwiel, Jet van Bennekom. 

 

1. De agenda wordt aangevuld en vastgesteld. 

2. Verslag van 23 mei 2020 wordt met enkele wijzigingen goedgekeurd. 

Naar aanleiding van het verslag vertelt Wil dat zij een gesprek heeft gehad met Cools 

van Dialoog. Er is een kennisgeving gedaan in de maandagenda, maar daar is geen 

reactie op gekomen. Voorgesteld wordt dat hij bij een maandborrel of op een 

vergadering wat over Dialoog zal gaan vertellen.  

3. Mededelingen 

Christel is officieel per 1 september uit het bestuur, maar neemt voor de laatste keer 

deel aan de bestuursvergadering.  

De financiële stukken die Wout heeft voorbereid worden besproken en goedgekeurd. 

Er moeten nog zaken geregeld worden in verband met machtigingen voor de bank. 

Daar wordt aan gewerkt.  

Een nieuw protocol voor de website wordt voorbereid. Een en ander wordt nader 

besproken met At. 

De laatste borrel is goed verlopen. Twee mensen waren te laat met opgeven. 

Afgesproken wordt dat mensen zich pas kunnen gaan aanmelden voor een borrel of 

eten als er een officiële aankondiging uit is gegaan. Er wordt gekeken of er tweemaal 

per maand een borrel zou kunnen plaatsvinden, zodat als men om en om gaat er 

meer mensen aan bod kunnen komen. 

4.  en 5. Wederzijds ten tijde van Corona en voorstel Elga 

Er blijken verschillende standpunten te bestaan over de taak, invulling en 

verantwoordelijkheden van coördinatoren. De bedoeling is om de 23e september om 

15.00 uur te gaan vergaderen waarbij bestuursleden en de coördinatoren aanwezig 

zullen zijn. 

Hierbij kan dan ook verwezen worden naar een concept huisregels die een tijd 

geleden door Hanneke Lommen zijn opgesteld. Het bestuur wil zo weinig mogelijk 

van bovenaf geregeld zien. Wout geeft aan dat het wel van belang is dat iedereen op 

gelijke wijze binnen Wederzijds aan bod kan komen en niemand zich buitengesloten 

moet gaan voelen. 

6. Voortgang steunpunt 

Tot op heden is ere geen enkele hulpvraag geweest. De betrokken medewerkers 

komen deze week bij elkaar. 

7. Voortgang PR 

Ans en At werken voor de website aan een nieuwe aanmeldingsmethode via een 



database. Wout geeft aan dat het gebruik van het info-mailadres beter moet worden 

geregeld. 

5. Planning Jaarvergadering 

De bedoeling is om de jaarvergadering op 5 november in de avond te laten 

plaatsvinden. Binnen een korte termijn zal naar een geschikte ruimte worden gezocht 

waar tenminste 50 leden aanwezig zullen kunnen zijn. 

8. Rondvraag  

Sturla merkt op dat er tot op heden geen post is ontvangen via de postbus. 

Hij vraagt ook aandacht voor de opvang van nieuwe leden. Nieuwe leden zien zich 

geconfronteerd met nieuwe gezichten en nieuwe namen. Er wordt gekeken of er 

binnenkort een gezamenlijke bijeenkomst van nieuwe leden kan plaatsvinden. 

Ten slotte wordt door Wil een mooie bos bloemen aan Christel uitgereikt als dank 

voor alles wat zij heeft gedaan voor Wederzijds. 

De volgende vergadering zal bij Jet plaatsvinden op vrijdag 9 oktober om 11.00 uur. 

Actiepunten:  

1. Anbi-status (WZ) 

2. Boot de Blauwe Bever 

3. Wil gaat verder met de Flyer. 


